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15 September / KL. 15:00 / Espresso House 

 

Ordförande: Joel Randeblad 
Vice Ordförande: Line Larsson 
Kassör: Hanna Konnebäck 

Ledamot: Norea Kolenda 
Ledamot: Viktor Härkäniemi 
Ledamot: Erik Månsson 

1. Formalia 
F1 Möte öppnas 

F2 Val av sekreterare: Erik 

F3 Val av justerare: Norea 

F4 Fastställa föredragslista 

2. Information 

I1 Gå igenom föregående protokoll 

Ordförande gick igenom föregående protokoll. 

I2 Nytt från HumSek  

Ingen ny information. 

I3 Nytt från SAMO  
 
 SAMO (Norea) ska på möte (programråd) med lärarna på onsdag.  
 



 
 

I4 Ekonomisk rapport   
 
 Hanna har fått ett bankkort för föreningen. Frågan om förvaring 
väcks: är det bättre att ha det i förrådet? Eller är det bättre att Hanna 
har det? Denna fråga diskuterades och Joel yrkar för att Hanna har hand om 
kortet. Ingen opponerar sig. 
 Bokföringskursen blev inställd. 
 Finanserna är bra. 
 

I5 Nyhetsbrev  
 Kåren erbjuder att alla föreningar får skicka ut ett nyhetsbrev om de 
vill det. Joel väcker frågan om detta är någonting vi vill. Joel tycker att 
sociala medierna vi är aktiva på räcker för tillfället. Det kan bli extra 
jobb men kan definitivt vara någonting vi funderar på. Frågan bordläggs 
till efter Corona... 

I6 Kårfullmäktige 
 Kårfullmäktige har haft sitt inledningsmöte. De har röstat igenom 

några poster och har helt enkelt startat igång. Det som är mest relevant 

för oss är frågan om digital signering.  

I7 Ordförande- & Kassörutbildning 
 Kassörsutbildningen ska Hanna gå; Joel ska gå ordförandeutbildningen. 
Ordförandeutbildningen kostar pengar; vem betalar? 

3. Diskussion  

D1 Overaller 
 Joel har lagt beställningen på märkena. De kommer komma inom fyra 
veckor. Det som är på agendan just nu är att få ut intresseanmälningar.  

Frågan om vad som händer om inte tillräckligt många 
intresseanmälningar kommer in väcks av Hanna (angående overaller, inte 
patches). Isåfall avbryts initiativet (detta är dock osannolikt).  

Från och med idag fram tills den 25e samlas intresseanmälningarna in. 
Sedan har de 2v på sig att betala.  

D2 Utvärdering mottagningsarbetet 



 Norea och Line tycker att det flyter på bra. Togafesten tyckte de var 
lyckad. De har också höga förväntningar på pyamaspartyt. Joel tyckte det 
var roligt att få in svaren på enkäten som skickades ut. Att svaren på 
enkäten nuddar på saker som mottagningsgruppen redan har tänkt på känns 
också bra; de är alltså inte helt ute och cyklar. 
 

D3 Boksläppet 
 Inte mycket har hänt än. Erik och Line ska träffas och snacka igenom 
upplägget. Förslagsvis kommer det att hållas i början av Oktober. 

D4 Boktips 
 Line undrar om vi vill fortsätta med boktipset eller inte. Joel 
gillade boktipsen och tycker att det är ett bra sätt att koppla litteratur 
till föreningen. Norea gillar idén, och även om folk kanske inte läser 
böckerna så håller det iallafall föreningen aktiv. Som förslag fortsätter 
vi med tipsen. 

4. Beslut 

B1 Overaller 
 Föreningen beslutar om: att godkänna planen. 

B2 Boksläppet 
 Föreningen beslutar om: finns inget att besluta om. 

B3 Boktips 
 Föreningen beslutar om: att godkänna fortsättningen av boktipsen. 

B3 Ordförande- & Kassörutbildning 
 Föreningen beslutar om: att godkänna att föreningen står för 
kostnaden.  
 

5. Övrig fråga:  
- Line undrar om hur långt innan stormötet måste annonseras: ungefär 2v 

innan tror vi. 
- Joel undrar om Erik kan överlämna hemsidan till Line: Erik svarar att 

det kan han göra. 



- Line undrar om vi ska ta nya bilder på ledamoten till FB och 
hemsidan: en bra idé tycker alla. Joel undrar dock vem som vill 
ansvara för fotograferandet. Förslagsvis Line. 

  

6. Mötet avslutas 
 

Underskrifter 

Ordförande: 
 
Sekreterare: 
 
Justerare:  


